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Demissionair minister Hugo de Jonge heeft dinsdag tijdens een debat in de Eerste Kamer 

uitspraken gedaan waar niet iedereen van gediend is. Sterker nog: mensen voelen zich erdoor 

bedreigd, laten ze weten via Twitter. De demissionair minister van Volksgezondheid zei 

namelijk dat hij per postcode weet waar de ongevaccineerden wonen.  

Dinsdag stemde de Eerste kamer in met het wetsvoorstel om het coronatoegangsbewijs in te 

zetten in niet-essentiële winkels en niet-essentiële dienstverlening. Bezoekers van kleding- en 

meubelwinkels, maar ook van kappers en aan pretparken zouden dan hun QR -code moeten 

laten zien. 

 

Postcodes bekend 

Tijdens de plenaire vergadering vroeg senator Henk Otten of De Jonge kon aangeven waar de 

groep zit "die zo enorm in de ontkenning zit en die de heel dag bezig is om mensen van het 

vaccineren af te houden". Hij doelt hier op de mensen die zich niet laten vaccineren tegen het 

coronavirus. Dat is zo'n 11 procent van de bevolking, zei De Jonge eerder in het debat.  

De Jonge antwoordt vervolgens dat hij weet waar ongevaccineerden wonen. " We weten 

inmiddels vrij goed en vrij precies per postcode waar ze wonen ", zei hij. "We weten ook vrij 

goed wat de redenen zijn waarom ze zich niet laten vaccineren. " 
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'Dreigende taal' 

"Dreigende taal", "doodeng", en "absurd", zijn enkele uitspraken die op Twitter te lezen zijn. 

Mensen geven zelfs aan dat ze er niet door hebben kunnen slapen. 

Ook zeggen mensen dat zo'n uitspraak "aangifte waardig" is. Sommigen hebben zelfs al 

melding gemaakt bij de politie.  

Volgens het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS) is het niet nodig dat 

ongevaccineerden zich druk hoeven te maken. De postcodes zijn bekend om de prik- en 

informatiebussen gerichter op pad te sturen, laat de woordvoerder van VWS weten. " Veel 

mensen hebben nog vragen over het vaccin, wij kunnen deze mensen beter van dienst zijn als 

we weten in welk gebied ze wonen", laat de woordvoerder verder weten aan Hart van 

Nederland. De instanties hebben geen lijst met huisnummers van huizen waar een of meer 

ongevaccineerden wonen. 

 

Grote steden en Biblebelt 

De Jonge verduidelijkt zijn uitspraak door te zeggen dat ongevaccinee rden met name in de 

grote steden Amsterdam, Rotterdam en Den Haag wonen. Binnen die grote steden zijn het de 

oude stadswijken met veel migranten. Ook wonen veel ongevaccineerden in de Biblebelt -

gemeenten en zijn het vaker de lager opgeleiden en mensen die met argwaan naar de 

overheid kijken. 

"Het klopt dat in vooral die gebieden nog relatief veel ongevaccineerden wonen ", vertelt de 

woordvoerder van VWS verder. "Er is een groep van zo'n 5 procent die zich principieel niet 

laten vaccineren, de andere groep van een kleine tien procent twijfelt nog heel erg over de 

prik." 

 

Vragen over het vaccin 

Zo hebben sommige mensen nog vragen over de vruchtbaarheid na de prik of over de lange 

termijneffecten van het vaccin. "Dat zijn vragen die wij graag ontvangen zodat wij die mensen 

informatie kunnen geven. Iedere prik is er een, en ook de eerste prik biedt al veel bescherming 

tegen het virus. Het zetten van de eerste prik bij mensen is belangrijker dan de boosterprikken 

die sommige mensen nu ook al kunnen krijgen ." 

Tot slot wil de woordvoerder graag meegegeven dat bij iedere prikbus altijd een arts 

aanwezig is. "Die staat mensen graag te woord als ze nog vragen hebben over het vaccin ." 
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